
Protokół Nr  15/09 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  21 października 2009 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Białogard w roku szkolnym 

2008/2009. 
Przedstawia: Marta Grabczyńska, Inspektor Wydz. EKP 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk B, 

Przedstawia: Marta Grabczyńska, Inspektor Wydz. EKP 
b) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk F, 
c) w sprawie podatku od nieruchomości – druk H, 
d) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk I, 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk K. 

 Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
4.  Sprawy różne: 

- pismo rodziców dzieci z Przedszkola „Kajtek” przy ul. Lipowej w sprawie sfinansowania 
zakupu urządzeń na wyposażenie placu zabaw, 
Przedstawia: Irena Świętosławska, przedstawicielka Punktu Przedszkolnego „Kajtek” 
- sprawa złożenia wniosku do Ministerstwa Sportu o dofinansowanie  nauki pływania 
Przedstawiają: Małgorzata i Mariusz Stolarczyk, przedstawiciele Stowarzyszenia „AQUA” 

5.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i zmieniony  porządek o 
wprowadzenie  w sprawach różnych udziału Przedstawiciela Punktu Przedszkolnego 
„Kajtek”, głosując: za- 3  (jednogłośnie). 
  
Ad 2 
 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Białogard w roku szkolnym 
2008/2009. 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Inspektor Wydz. EKP 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – powiedział, że z informacji wynika, że przedszkola obejmują tylko 45% dzieci w 

wieku przedszkolnym. Radny pytał ile dzieci nie dostało się  do przedszkoli? 
M.Grabczyńska – odpowiedziała, że przygotuje odpowiedź na sesję Rady. 
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B.Stanczewski – pytał o procedurę otwarcia przedszkola prywatnego? 
M.Grabczyńska – odpowiedziała, że osoba fizyczna czy prawna składa wniosek o rejestrację 

punktu przedszkolnego do Wydz. EKP wraz z kompletem dokumentacji. Po weryfikacji 
dokumentów przesyłamy informację do Kuratora Oświaty, który prowadzi nadzór 
pedagogiczny i Urzędu Skarbowego.  

  
W tym momencie przybyli na posiedzenie Burmistrz Miasta  i Zastępca Burmistrza. 

Burmistrz Miasta przedstawił Panią Małgorzatę Stachowiak, Zastępcę Burmistrza oraz jej 
zakres pracy. 
 

Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją, nie wnosząc uwag. 
 

Z-ca Burmistrza – prosiła o zdjęcie z porządku Sesji analizy stanu obecnego i przyszłości 
szkolnictwa podstawowego i gimnazjalnego. 

 
Ad 3 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 

a) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk B, 

Przedstawiła: Marta Grabczyńska, Inspektor Wydz. EKP 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 
b) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2009 – druk F, 
Przedstawili: Burmistrz Miasta i Naczelnik Wydz. RGS 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – pytał co składa się na wynagrodzenie dla Romów? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że to wiąże się z zarządzaniem projektem, czyli 

zatrudnieniem koordynatora, pielęgniarki i prowadzeniem zajęć edukacyjnych dla dzieci. W 
tym celu będzie ogółem 5 stanowisk w formie zlecenia. 

J.Turnik – prosił o przedstawienie takiej informacji na piśmie. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
 

c) w sprawie podatku od nieruchomości – druk H, 
Przedstawił:  Burmistrz Miasta, który przekazał radnym materiał w sprawie wysokości 

podatków od nieruchomości w innych miastach 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – wniósł poprawkę, aby stawki podatku rosły wraz z pobytem w inkubatorze. 

Poprawka dotyczy § 2 ust. 1, aby wykreślić definicję inkubatora przedsiębiorczości tj. zapis 
od słów: ”przez inkubator technologiczny rozumie się…”a w miejsce tego dokonać zapisu o 
następującej treści: 

„Zwalnia się od podatku od nieruchomości na okres 3 lat podmioty gospodarcze działające w 
inkubatorze technologicznym, po 3 latach działalności podmioty te płacą podatek od 
nieruchomości w wysokości 50%, a po 5 latach 100%”. 
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B.Stanczewski – stwierdził, że zgadza się z przedmówcą, ale chciałby poznać stanowisko 
Dyrektora Inkubatora, czy istniejące firmy są obciążane, jakie są koszty funkcjonowania. 

 
Poprawkę przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e z poprawką, głosując: za-3, przeciw-1, 
wstrzymało się-0. 
 

d) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk I, 
Przedstawił:  Burmistrz Miasta 
Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty od posiadania psów – druk K. 
Przedstawił:  Burmistrz Miasta 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – proponował zwolnić z opłat osoby starsze. 
Burmistrz – wyjaśnił, że nie można rozgraniczać osób płacących  kryterium wiekowym. 

 
Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e, głosując: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-0. 

 
 
Ad 4 
W ramach spraw różnych poruszono następujące sprawy: 

- pismo rodziców dzieci z Przedszkola „Kajtek” przy ul. Lipowej w sprawie sfinansowania 
zakupu urządzeń na wyposażenie placu zabaw, 
Przedstawiła: Irena Świętosławska, Dyrektor Punktu Przedszkolnego „Kajtek” 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
Burmistrz – prosił o przedstawienie terenu, na którym ma być zlokalizowany plac zabaw. 

Właścicielem tego terenu jest BSM, wobec tego musi być zgoda Prezesa BSM na 
zagospodarowanie tego terenu z załączoną mapką oraz porozumienie w zakresie 
użytkowania tego terenu.  

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że należy się dowiedzieć czy ten teren spełnia wymogi 
przeznaczenia na plac zabaw dla dzieci w wieku  przedszkolnym. Takiej informacji można 
uzyskać w Wydz. EKP Urzędu Miasta.  

Burmistrz – dodatkowo prosił o sprawdzenie przeznaczenia tego terenu w planie 
zagospodarowania przestrzennego. 

 
- sprawa złożenia wniosku do Ministerstwa Sportu o dofinansowanie  nauki pływania 
Przedstawili: Małgorzata i Mariusz Stolarczyk, przedstawiciele Stowarzyszenia „AQUA” 

 Na stronie internetowej Ministerstwa Sportu pojawiła się szansa na pozyskanie 
środków na naukę pływania przez kluby i stowarzyszenia w miastach, gdzie nie ma basenu. W 
tym celu potrzebne jest zapewnienie 20% dofinansowania przez samorząd. Pani Stolarczyk 
poinformowała, że członek stowarzyszenia wygrał zawody w ubr. i już zajmuje IV miejsce. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że przyjętym priorytetem przyszłorocznym  jest pozyskiwanie 
środków zewnętrznych.   

Burmistrz – poinformował, że powołał Panią Monikę Puchtę do kontaktów z klubami i 
stowarzyszeniami. Pozyskiwaniem środków zajmuje się Wydział Rozwoju Gospodarczego i 
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Spraw Społecznych Urzędu Miasta. W tym celu Miasto może podpisać porozumienie o 
udziale dzieci ze szkół samorządowych. 

B.Stanczewski - proponował, aby złożyć dwa wnioski: z Miasta i Stowarzyszenia. 
Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że należy sprawdzić czy z jednego miejsca można złożyć dwa 

wnioski i czy wzajemnie nie wykluczają się. 
J.Turnik – pytał ile osób stowarzyszenie byłoby w stanie zagospodarować i na jaką kwotę 

liczą? 
M. Stolarczyk – odpowiedział, że liczą na minimalną kwotę 30 tys. zł z Ministerstwa Sportu 

przy grupie 15 osób wyjeżdżających busem dwa razy w tygodniu.  Przy takim 
dofinansowaniu potrzebna będzie kwota około 7 tys. zł z Miasta. 

J.Turnik – proponował zrobienie rozeznania w szkołach w zakresie nauki pływania. 
 

Komisja zapoznała się z wnioskiem Stowarzyszenia Pływackiego „AQUA” o 
dofinansowanie 20% planowanych kosztów na realizację w 2010 r. zajęć z programu 
„powszechnej nauki pływania, stanowiącym załącznik do protokołu. 
 

W dalszej części Radni zapoznali się z pismem Pani M.Wieczorek, stanowiącym 
załącznik do protokołu. 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 13.05  zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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